
Notulen GMR VERGADERING  
STICHTING BIJEEN 
 
Datum  :       27 mei 2024 
Aanvang :  19.30 uur start vergadering 
Plaats  :       Bijeen – Vergaderzaal Bijeen 1 
Voorzitter :  Victor van Leeuwen 
Notulist : Patrick Palecny 
___________________________________________________________________________                   
 
19.30 uur 1.   Opening en vaststellen agenda 
 

• De laatste vergadering op 17 juni wordt gehouden op de Schildhoeve. (Zie rondvraag) 
 
19.35 uur 2. Mededelingen DB GMR 
 

• Edwin en Patrick Bos afwezig. 
• De nieuwe verslagen staan op de website. 

    
19.40 uur 3. Mededelingen Directeur Bestuurder 
 

• Subsidie brugfunctionaris Spectrum, Apollo, Kienholt en Vogelvlucht is toegekend. De subsidie 
wordt uitgegeven op de hoofdlocatie van het Spectrum. Dit is voor het Spectrum Villa 
Kakelbont. Bij de gemeente wordt gekeken of de verdeling kan worden gewijzigd. De aanvraag 
ligt bij de provincie, maar er is nog geen goedkeuring gegeven. Binnen de HEA wordt hieraan 
gewerkt.  
 

 
19.50 uur 4. Notulen 25-04-2024       
           

• Toevoeging: 6 weken leerkrachten zomervakantie, de 4 weken zijn vrij in te vullen. Voorzitter 
zet dit bij de afspraken. 

• Telefoonvergoeding is overlegd in het DB-overleg. Dit wordt niet toegekend.  
 

 
20.00 uur 5.  Protocollen          
    -Medicijngebruik     Bijlage 2 
    -Schorsen en verwijderen    Bijlage 3 
    -Ouderlijk gezag     Bijlage 4 
   

• Claudia: ‘Stel je voor dat een leerling medicijnen gebruikt en dit moet in een koelkast worden 
bewaard. Kan dit zo maar in de koelkast liggen?’ Advies is om dit duidelijk op het doosje te 
vermelden en apart in de koelkast zetten. Noteer altijd de afspraken duidelijk in het protocol 
medicijngebruik.  

• Lars: Belangrijk dat er goed aan de AVG wordt gedacht en dat niet alle gegevens voor iedereen 
inzichtelijk zijn. 

• Geen verdere vragen medicijngebruik. 
• Victor: ‘Hoeveel leerlingen zijn geschorst en verwijderd?’ Er is één leerling verwijderd vorig 

jaar. Dit jaar zijn er 4 leerlingen verwijderd. 
• Lars: Voorstel is Ouder 1 en ouder 2 te noteren i.p.v. vader / moeder. 
• Ingeborg: Mondelinge informatie staat dat er één afspraak wordt gemaakt om informatie te 

verstrekken. In hoofdstuk 4 staan twee gesprekken over vorderingen.  
 

  



20.05 uur 6.  Bestuursverslag 2023      
 

• Bestuur verslag is vastgesteld. Dit wordt als informatie voorgelegd aan de GMR.  
• Claudia: Pagina 19, laatste alinea. Subsidie voor de talentenklas is beschikbaar, dit wordt 

gefaciliteerd.  
• Pagina 28: Onderwijsachterstandsgelden ontvangt Bijeen €1.000.000,- subsidie voor de 

leerachterstanden. Vraag is of we daar een evaluatie over ontvangen. De gelden worden op 
schoolniveau verdeeld en dit kan de school zelf inzetten. Er komt geen standaard evaluatie. 

• Pagina 6: De gezamenlijke voorzieningen voor kinderen is dit jaar niet aangepast. Dit komt 
doordat de Kansklas niet wordt uitgevoerd. 
 

 

20.05 uur 7.  Concept Jaarplanning 2024-2025    
 

• Planning is nog niet compleet. Het is belangrijk dat het bestuur formatieplan wordt besproken 
in april in de GMR. 

• Victor maakt een overzicht voor de GMR datums. 
 
Instemming GMR: 
Protocol: medicijngebruik Goedgekeurd 
Protocol: Schorsen en Verwijderen Goedgekeurd 
Protocol: Ouderlijk gezag wordt verplaatst naar een volgend moment i.v.m. aanvullingen. 
 

20.45 uur 7.  Rondvraag 
• Paulien: De stukken worden op dit moment niet snel genoeg verstuurd, waardoor de MRen niet 

alle stukken op tijd kunnen doornemen. Voorstel is om dit eerder te versturen. Als de stukken 
niet twee weken van tevoren worden verstuurd, voorstel om de vergadering dan door te 
schuiven.  

• Patrick: Op locatie de Driesprong hebben de leerlingen en personeel te maken met zeer hoge 
temperaturen. Op het leerplein zitten op het plafond grote ramen, waar geen zonwering op zit. 
Op warme dagen worden temperaturen van 30 graden bereikt. Het personeel en kinderen 
klagen geregeld over deze temperaturen en ervaren klachten. Vanuit de GMR wordt 
geadviseerd om informatie in te winnen bij de PO raad en ARBO. 

• Lars: Vergaderen op locatie is niet iets wat jaarlijks moet terugkomen of regelmatig moet 
gebeuren. Het advies is om dit op het stafbureau te blijven organiseren om de kosten te 
drukken. Idee is om het geld wat over is in de GMR pot te gebruiken om iets aan te schaffen 
voor de kinderen van Bijeen. 

• De GMR stemt unaniem in om de laatste vergadering niet bij de Schildhoeve te houden. 
Voorstel is om enkele vergaderingen te organiseren op de scholen, zodat de GMR leden ‘feeling’ 
met de scholen krijgen.  

 
 
20.55 uur 8.  Sluiting 
 

De voorzitter bedankt iedereen voor aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering. 

 
De voorzitter, de heer V. van Leeuwen, 17 juni 2024 

 
 
 


